
Protokoll från Glömsta Fastighetsägareförenings årsmöte 
den 31 mars 2008. 

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av styrelsens ordförande Gudmund Rosenqvist som hälsade alla 
välkomna.

2. Upprättande av röstlängd
En röstlängd cirkulerades för påskrift. Totalt antal röstberättigade medlemmar var 
16 stycken.

3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes av mötet.

4. Godkännande om kallelse behörigen skett
Mötet ansåg att kallelse till mötet behörigen skett.

5. Val av ordförande för mötet
Gudmund Rosenqvist valdes till mötets ordförande. 

6. Val av sekreterare för mötet 
Lars Wahlström valdes till mötets sekreterare.

7. Val av två justerare att jämte ordförande justera protokollet samt vid behov vara 
rösträknare
Sören Sandstedt och Lars Sandelius valdes till att justera protokollet samt att vid 
behov vara rösträknare..

8. Uppläsande av protokollet från sommarmötet
Mötets sekreterare Lars Wahlström läste upp protokollet från sommarmötet. 
Protokollet godkändes av mötet och lades till handlingarna.

9. Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2007
Verksamhetsberättelsen var bifogad kallelsen till mötet. Den godkändes av mötet och 
lades till handlingarna.

10. Resultaträkning för år 2007
Föreningens kassör Lars Johansson redogjorde för resultaträkningen för det gångna 
året. Resultaträkningen godkändes av mötet.

11. Revisorernas berättelse för år 2007
Revisorernas berättelse godkändes av mötet och lades till handlingarna.

12. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av mötet för det gångna året.

13. Beslut om arvode till styrelsen och till revisorerna för år 2008
Föreningens kassör Lars Johansson redogjorde för budgeterade arvoden för år 2008. 
Mötet godkände det förelagda förslaget till arvoden.



14. Styrelsens förslag till budget för 2008
Föreningens kassör Lars Johansson redogjorde för budgetförslaget för 2008. Frågan 
om fondering av medel för V/A anslutning till föreningsstugan uppkom. Detta har 
diskuterats i styrelsen men inget medlemsbeslut finns dock i denna fråga. En fråga 
ställdes också om det finns något berättigande i att underhålla båtplatsområdet vid 
Albysjön som idag inte används men som föreningen har nyttjanderätt till. Mötet 
ansåg dock att området kan vara värdefullt att behålla för eventuellt framtida bruk.
Mötet godkände styrelsens förslag till budget för år 2008.

15. Val av: 
a) två styrelseledamöter på två år
Mötet godkände omval av Gudmund Rosenqvist samt nyval av Lars-Olov Börjesson.  

b) två styrelsesuppleanter på ett år
Mötet godkände omval av Bo Hammarström samt nyval av Linda Saltin.
 
c) en revisor på två år
Mötet godkände omval av Johan Rosén. 

d) en revisorsuppleant på ett år
Mötet godkände nyval av Mikael Sjögren. 

e) Val av stugfogde på ett år
Mötet godkände omval av Mikael Sjögren.

16. Val av valberedning
Möte godkände val av Mikael Jönsson och Eva Svensson till valberedning.

17. Val av festkommitté
Val av festkommitté hänskjuts till sommarmötet. Beslutades att ge styrelsen mandat 
att tillsätta en festkommitté om intressenter skulle dyka upp innan sommarmötet.

18.  Vad styrelsen eljest vill hänskjuta till årsmötet

- Nya stadgar och namnjustering för Glömsta fastighetsägareförening ekonomisk 
förening

1) Beslut om namnändring:   Styrelsen föreslår att beteckningen upa (=utan 
personligt ansvar) tas bort från föreningens namn då det numera inte har någon 
juridisk betydelse. Mötet beslöt enhälligt att godkänna en ändring av 
föreningens namn till ”Glömsta fastighetsägareförening ekonomisk förening”.

2) Beslut om nya stadgar:   Då de nuvarande stadgarna ej uppfyller bolagsverkets 
krav för ekonomisk förening så har styrelsen utarbetat ett förslag till nya 
stadgar som föreläggs mötet. Mötet godkände enhälligt styrelsens förslag till 
nya stadgar. 

Eftersom en stadgeändring måste godkännas av två på varandra följande 
medlemsmöten så kommer detta stadgeförslag även att föreläggas sommarmötet 2008.



- Styrelsens plan för upprustning av bryggområdet
En upprustning av landgången ut mot flytbryggan vid Gömmaren planeras. Arbetet 
planeras till den 10 – 11 maj. Båtplatsägarna kommer att kallas för att medverka vid 
arbetet men även övriga medlemmar är givetvis välkomna att hjälpa till.

- Redovisning av uppdragen styrelsen fick på sommarmötet
 Fråga till gatukontoret om iordningställande av gröna strängen mellan   

gata och cykelbana på Gustav Adolfsvägen och Margaretavägen:
Det svar som styrelsen erhållit är att man inväntar att byggnationerna 
skall bli färdiga innan grönytorna färdigställs.

 Fråga till gatukontoret om iordningställande av planen för uppställning   
av behållare för returhantering: Det svar som styrelsen erhållit är att 
platsen skall flyttas men det är ej bestämt vart. Styrelsen upplystes om att 
kommunen har sammanställt riktlinjer för framtida returhantering 
(daterad den 15 jan 2008) som styrelsen kommer att studera. Det 
meddelades också att omkringboende grannar har framfört klagomål till 
kommunen angående nedskräpning kring platsen för returhantering.

 Begäran till Huddinge kommun om en kopia av skötselplanen för   
Lindgården: Vid förfrågan till kommunen så känns man inte vid någon 
skötselplan. För att komma vidare i frågan föreslogs att styrelsen utser en 
person för att framlägga ett medborgarförslag till kommunen angående 
framtagande av en skötselplan.

19. Inkomna motioner
Inga motioner har inkommit.

20. Övriga frågor
Björn Holmström informerade om att en mobilmast är planerad i syd-östra delen av 
Glömsta. Berörda grannar har blivit informerade men ej fastighetsägareföreningen. 
Styrelsen kommer att ta del av informationen och sätta sig in i frågan. 

Jan-Åke Börjesson informerade om att Villaägareföreningen har en träff på 
Klockargården den 15 april där representanter från kommunen kommer att svara på 
frågor. 

21. Avslutning
Mötesordföranden tackade mötesdeltagarna och förklarade mötet avslutat. 

   
Vid protokollet, Mötesordförande,

.............................................. ...............................................
Lars Wahlström Gudmund Rosenqvist

Justeras, 

.............................................. ..............................................
Sören Sandstedt Lars Sandelius


